
آرمان ملی: تاخیر ۱۵ ماهه در معرفی سرمربی تیم امید را 
می توان یک فرصت سوزی بزرگ دانست که سبب می شود 

صعود به المپیک تبدیل به یک ماموریت غیرممکن شود. 
   ماوقع 

که تیم فوتبال امید ایران با  گذشته بود  ۹ مهرماه سال 
شکست برابر هنگ کنگ در مرحله یک  چهارم نهایی بازی  های 
آسیایی ۲۰۲۴ هانگژوه از دور رقابت ها حذف شد. پس از حذف 
تیم امید، رضا عنایتی هم از سرمربیگری این تیم کنار گذاشته 
شد. از آن روز نزدیک به ۱۶ ماه می گذرد و هنوز فدراسیون 
فوتبال سرمربی جدید تیم امید را معرفی نکرده است. در 
، روز دوشنبه این هفته مجید جلالی، رئیس  تازه ترین خبر
کمیته فنی فدراسیون فوتبال از احتمال جذب مربی خارجی 

برای امیدها خبر داد. 
   صحبت جلالی 

مجید جلالی بعد از جلسه کمیته فنی فدراسیون فوتبال 
گفت: هفته گذشته نیز جلسه ای داشتیم که در مورد ماهیت 
کمیته فنی بود و بقیه ارکان فدراسیون هم در آن جلسه بودند. 
آقای تاج هم روشن کردند و جلسه امروز در خصوص تعیین 
تکلیف تیم های بانوان و تیم امید بود که بحث های زیادی 
شد ولی در نهایت به جمع بندی مشخصی نرسیدیم؛ اما در 
موضوع هایی پیشرفت کردیم که در مورد سرمربی تیم امید 
ح است. نقطه نظرات زیادی  انتخاب سرمربی خارجی مطر
ح شد و در ۲ یا 3 هفته آینده به جمع بندی مشخصی  مطر
می رسیم. وی در مورد اینکه مسائل مالی در مورد انتخاب 
سرمربی تیم امید وجود دارد یا انتخاب گزینه مهم است، گفت: 
محدودیت هایی داریم یعنی مجموعه ای از محدودیت ها 
داریم. اینطوری نیست که هرچی فکر کنیم بهترین تصمیم 
است را بگیریم. ما گزینه های داخلی داریم و روی گزینه های 
داخلی امروز بحث شد. همچنین روی انتخاب سرمربی 
خارجی هم بحث شد و وامیدوارم به جمع بندی برسیم. 
جلالی در مورد اینکه مورایس هم جز گزینه های خارجی تیم 
. رئیس کمیته فنی در خصوص اینکه  امید هست، گفت: خیر
شاید وارد کارزار انتخاباتی شوید، گفت: بیش از ۱۰ ماه روی 
پروژه تدوین استراتژی فوتبال کشور کار کردیم. بالای ۱۰۰ نفر 
کنون  روی این پروژه کار کردند و جلسات زیادی داشتند. ا
تدوین این پروژه تمام شده و یک برنامه ۱۴۱۴ و یک برنامه 
۴ ساله داریم. هر دو را هم به آقای تاج دادیم که ابتدا باید در 
هیات رئیسه فدراسیون فوتبال مصوب شود و بعد به نهادهای 
بالاتر برود که مصوب شود. زیرا برنامه جامع، کامل و سنگین 
است که اجرایی کردنش مستلزم مکان، بودجه و پرسنل است 
که باید فراهم شود. وی ادامه داد: با اطمینان می گویم که این 
برنامه کاملا زمینه های اجرایی دارد و کاملا اجرایی است. زیرا 
کسانی تدوین کردند این برنامه را خودشان دست شان در اجرا 
هست که می توانند بیایند آن را اجرا کنند و امیدوارم که هیات 
رئیسه فدراسیون این برنامه را مصوب کند تا ما گام های بعدی 
را برداریم. جلالی در خصوص اینکه ممبینی با برنامه های شما 
در تیم امید مخالف است و آیا این مشکلات حل شده یا نه 
گفت: امروز در زمینه تیم امید صحبت کردیم اما به جمع بندی 

مشخصی نرسیدیم. به همن پارسال به جمع بندی رسیدیم 
که به دلایل مختلف عملی نشد و یک گزینه ایرانی نهایی شده 
بود اما بعدا به دلایلی نشد اما امروز خیلی جلو رفتیم. در این 
زمینه اما همه جوانب، محدودیت ها، مشکلات و موانع را باید 

در نظر بگیریم. 
   نظر کارشناس

محسن بیاتی نیا، ملی پوش اسبق تیم ملی فوتبال کشورمان 
و مهاجم سابق تیم پاس و استقلال در گفت وگو با ایرنا درباره 
فرصت سوزی فدراسیون فوتبال برای معرفی سرمربی تیم 
امید، گفت: مسئولان فدراسیون فوتبال باید به یک سوال 
جواب دهند. آنها بگویند که طولانی شدن انتخاب سرمربی 
امیدها آیا به خاطر رسیدن به یک گزینه بزرگ است یا این 
تیم در اولویت فدراسیون نیست؟ البته که شواهد به خوبی 
که در فدراسیون چه  می تواند به این سوال پاسخ بدهد 
می گذرد. وی با اشاره به اینکه ۱۵ ماه از آخرین بازی تیم 
امید می گذرد، افزود: ۱۵ماه است که تیم امید پس از حذف 
از بازی های آسیایی رها شده و هیچ برنامه ای نداشته است. 
انتخاب سرمربی که پایه تشکیل این تیم هست هنوز صورت 
نگرفته و در این مدت کسی از بازیکنانی که می توانستند در 
رده امید قرار بگیرند، سراغی نگرفته است. بیاتی نیا با اشاره به 
گر در این ۱۵ ماه تیم فوتبال امید،  زمان از دست رفته، گفت: ا
اردو تشکیل می داد و بازی تدارکاتی داشت، بازیکنان این تیم 
نسبت به الان چند پله جلوتر و آبدیده تر بودند و راحت تر و 
باتجربه تر می توانستند در بازی های بین المللی مقابل حریفان 
کید  آسیایی بازی کنند. این فرصت را اما از دست دادیم. وی تا
کرد: اینکه تیم امید امسال بازی رسمی نداشته است، پس 
نباید برای انتخاب سرمربی عجله کرد، توجیهی پذیرفتنی 
بازی های  و  اردوها  به  امیدها  اینکه  به خصوص  نیست؛ 
تدارکاتی کافی برای آمادگی کامل جهت شرکت در مسابقات 

رسمی احتیاج دارند. نمی شود در دقیقه ۹۰ تیم تشکیل داد 
و انتظار موفقیت داشت. مهاجم اسبق تیم ملی فوتبال، 
تاخیر در انتخاب سرمربی تیم امید را فرصت سوزی دانست 
و اظهار داشت: در فوتبال ایران قحط الرجال شده است که 
انتخاب مربی این همه طولانی شده؟ صحبت از انتخاب مربی 
خارجی است، آیا مربی خارجی که انتخاب می شود، شناختی 
از فوتبال ایران دارد یا باید یک زمان طولانی صرف شود تا او با 
گر  ظرفیت ما آشنا شود. بیاتی نیا افزود: این در حالی است که ا
همان سال گذشته، سرمربی تیم امید انتخاب می  شد و کادر 
فنی شکل می گرفت، آنها می  توانستند در این فرصت با رصد 
بازی های لیگ و ارتباط گرفتن با باشگاه ها، بازیکنان موردنظر 
را شناسایی کنند و اردوهای تیم در روزهای فیفادی تشکل 
می شد. بیاتی نیا، فرصت سوزی در معرفی سرمربی تیم امید و 
برنامه ریزی برای صعود به المپیک را آسیب  به فوتبال عنوان 
کرد و گفت: با انتخاب دقیقه نودی مربی و نداشتن زمان 
کافی برای آماده سازی، فرصت حضور در المپیک را از دست 
می دهیم. علاوه بر این سیستم پشتوانه سازی فوتبال ایران هم 
ضربه می خورد و بازیکنانی که نوجوانان و جوانان بالا آمده اند، 
در رده امید محو می  شوند و پشتوانه ای هم برای تیم بزرگسالان 
ساخته نمی شود. مهاجم اسبق تیم امید، فوتبال ایران را 
گرفتار افراط و تفریط دانست و تصریح کرد: الان توجه روی تیم 
جوانان که با آقای عبدی در جام جهانی نوجوانان درخشید 
و یک رده بالاتر آمد، است و رده های دیگر فراموش شده اند. 
بیاتی نیا، با بیان اینکه با این روند، صعود به المپیک یک 
سراب است، گفت: تیم امید برای شکستن طلسم المپیک، به 
یک برنامه ریزی بلندمدت و همچنین قرار گرفتن در اولویت 
برنامه های فدراسیون فوتبال نیاز دارد. پیش شرط هایی که در 
حال حاضر عملی نشده است و تیم امید در حال فرصت سوزی 

در مسیر المپیک است. 
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تاخیر ۱۵ ماهه در معرفی سرمربی تیم امید 

فرصت سوزی به سبک فدراسیون تاج! 

ببخشید آقای مالدینی که رکوردت  
را شکستم! 

شکستن  به  جالبی  کنش  وا هرناندز  تئو 
رکورد پائولو مالدینی داشت. میلان در هفته 
نوزدهم سری آ موفق شد با نتیجه ۲ بر یک 
کومو را شکست دهد. این نخستین برد سرجیو 
کونسیسائو با میلان در سری آ بود. تئو هرناندز 
مدافع میلان در این بازی گل تساوی تیمش را 
به ثمر رساند که سی امین گل او در سری آ از زمان 
پیوستنش به میلان بود. به این ترتیب او از رکورد 
کاپیتان پائولو مالدینی پیشی گرفت و به رکورد 
بیش ترین گل زده بین مدافعان در تاریخ میلان 
در رقابت های سری آ رسید. این مدافع چپ 
فرانسوی یکی از ستاره های روسونری است که 
به نظر می رسد تمایل به ماندن در این تیم دارد 
و قصد دارد بعد از پایان قراردادش نیز در این تیم 
بماند. او از زمان ورودش به روسونری در سال 
۲۰۱۹ در ۲3۶ بازی، 33 گل به ثمر رسانده است 
که برای یک مدافع آمار چشمگیری است. امسال 
نیز او شرایط خوبی در این فصل داشته و تا 
اینجای کار در ۱۶ بازی 3 گل به ثمر رسانده است. 
تئو پس از پایان بازی در شبکه  اجتماعی خود 

نوشت: پیروزی عالی بود و خیلی خوشحالم. 

ویژه

جوان  ستاره  یامال،  لامین 
عکس  زمان  در  بارسلونا، 
انداختن با کودکی که پیراهن 
رئال مادرید را به تن داشت، 
لوگوی این باشگاه را پنهان کرد. 
عکسی هم با لوگوی باشگاه 
که مورد توجه  رقیب نگرفت 
هواداران بارسا قرار گرفت. 

محمود خسروی وفا رئیس کمیته 
ملی المپیک ایران در نشستی 
رئیس  نوری  ناطق  عباس  با 
فدراسیون انجمن های ورزشی 
به همراه هومن منصوریان رئیس 
انجمن بیس بال و سافت بال 
و فرهاد عشوندی نایب رئیس 

انجمن دیدار کرد. 

مدیرعامل شرکت و باشگاه سپاهان 
در تمرین این تیم حضور پیدا کردند. 
تمرین روز سه شنبه سپاهان تحت 
تاثیر حضور مدیرعامل فولاد مبارکه 
و مدیرعامل باشگاه قرار گرفت و 
بازیکنان به استقبال از اعضای 
مدیریتی شرکت و باشگاه سپاهان 

پرداختند. 

ت
شــ

س نو
عک

        مدیران   لوگو دیدار

گفتوگو

و  سپاهان  پیشکسوت  بصیرت  مجید 
کارشناس فوتبال در مورد تقابل تیم های مدعی 

در سوپرجام فوتبال صحبت کرد. 
   نظر شما در خصوص دیدار سوپرجام 

بین تیم های سپاهان و پرسپولیس چیست؟
 باید این مسابقه خیلی زودتر برگزار می شد  و 
می شود آن را ال کلاسیکوی ایران دانست. دو 
گرپسند و تماشایی  تیم بازی های پر گل، تماشا
داشتند. با احترام به بقیه تیم ها، می توان این 
بازی را ویترین فوتبال ایران دانست و حساسیت 
موجود میان دو تیم منجر به ارائه بهترین بازی 
از سوی بازیکنان آنها خواهد شد. بازی های 
سپاهان و پرسپولیس با حاشیه و دارای جذابیت 
است. امیدوارم بازیکنان با سرمربیان جدید خود 
یک بازی تماشایی دیگر را رقم بزنند. با احترام به 
تیم بزرگ پرسپولیس، امیدوارم سپاهان برنده 
باشد. با کریم باقری در تیم ملی همبازی بودم. 
او انسانی بزرگ، فهمیده و فوتبالیستی توانمند 
بود و حتما در مربیگری هم صاحب سبک و 
استراتژی های خوب است. آن طرف قضیه خود 
باقری که شخصیت بالایی دارد به این موضوع 
اشاره کرده که پرسپولیس مربی بزرگ می خواهد 
و این اصرار وی ناشی از فهم و درک بالایش از 
فوتبال است، چون می داند مجوز های مربیگری 

و تجربیات در این عرصه چقدر اهمیت دارد. 
   نیمکت هر دو تیم دستخوش تغییر شده 

است! 
با  مربیگری  عرصه  در  ترازو  کفه  سنگینی 
سپاهان است، چون کارترون مربی با تجربه و 
صاحب سبکی است که توانسته نتایج خوبی با 
سپاهان بگیرد. کاریزمای قوی دارد و البته من 
لیاقت باقری را سرمربیگری پرسپولیس می بینم. 
البته باقری نمی خواهد سرمربی باشد، چون از 
گاه  اهمیت پست سرمربیگری در پرسپولیس آ
است. البته تمامی این موارد تضمینی برای 
برتری سپاهان یا شکست پرسپولیس نیست. 
اتفاقاً حساسیت مسابقه و اینکه در انتهای 
تک دیدار سوپرجام، کاپ قهرمانی به ویترین 
افتخارات باشگاهی اضافه می شود، همچنین 
گران روی کیفیت دو تیم اثر مثبت  فشار تماشا

می گذارد. 
   به نظر شما غیبت حزباوی، رضایی و 
آقایی پور می تواند روی سپاهان اثر منفی 

بگذارد؟
 بازیکنان بزرگی مصدوم هستند ولی سپاهان 
۲۷ بازیکن تاپ دارد و حتی بازیکنان جوان 
این تیم هم آمادگی بالایی دارند. شاید از لحاظ 
هماهنگی کمی ایجاد مشکل شود ولی از لحاظ 
فنی مشکلی پیش نمی آید. بازیکنان جانشین 
انگیزه بالایی دارند تا خود را در ترکیب تیم ثابت و 

جبران غیبت بازیکنان اصلی را کنند. 

بصیرت: 
 بازی های سپاهان 

 و پرسپولیس با حاشیه 
و جذاب است 

پرواز ۱۲ کاراته کا به لیگ جهانی  
پاریس با هزینه فدراسیون 

ایسنا: سرپرست فدراسیون کاراته از پرداخت 
کاراته به لیگ  هزینه بلیت اعزام ملی پوشان 
جهانی فرانسه خبر داد. مزدا صوفی در گفت وگو 
با ایسنا، با اعلام این خبر، اظهار کرد: فدراسیون 
کاراته هزینه بلیت رفت و برگشت ورزشکاران و 
مربیان اعزامی به لیگ جهانی فرانسه به همراه 
هتل و دیگر هزینه ها را تقبل خواهد کرد. وی 
کسب امتیاز  افزود: این مسابقات در جهت 
رنکینگ برای حضور در مسابقات جهانی است 
و نفراتی که جایگاه آن ها بین یک تا ۶۴ جهان 
باشد می توانند در این مسابقات به میدان 
بروند. فدراسیون همچنین به نفراتی که صاحب 
مدال شوند نگاه ویژه خواهد داشت. صوفی 
درباره تعداد نفرات اعزامی، گفت: ۱۲ ورزشکار به 
همراه دو عضو کادر فنی در این مسابقات حضور 
گذشته برخی  خواهند داشت. طی روزهای 
ملی پوشان کاراته نسبت به قصد فدراسیون 
گرفتن هزینه بلیت پرواز به فرانسه  مبنی بر 

اعتراض کرده بودند. 

منهایفوتبال

کوتاه

انتخابات دو قطبی فدراسیون فوتبال؟!
به  ایران  فوتبال  فدراسیون  انتخابات 
پیچیده ترین مرحله رسیده؛ حضور چهار 
کاندیدا که سابقه ریاست فدراسیون فوتبال 
دارند و یک سرپرست اسبق نشان دهنده 
انتخابات  است.  انتخابات  این  اهمیت 
فدراسیون فوتبال ۱۱ اسفندماه ۱۴۰3 برگزار 
خواهد شد و بر اساس شنیده ها تا پایان 
هفته جاری یا ابتدای هفته آتی، فهرست 
نهایی نامزدهای انتخابات پیش رو مشخص 
ک در ادامه نوشت: کمیته  خواهد شد. تابنا
به  رسیدگی  وظیفه  که  انتخابات  بدوی 
شرایط نامزدهای ریاست و هیات رئیسه 

را به عهده دارد، در مرحله نخست مدارک 
نامزدها را بررسی کرده و سپس برای احراز 
شرایط قضائی و امنیتی استعلام های لازم 
را از نهادهای قانونی دریافت می کند. در 
این مرحله مشخص می شود که چند نامزد 
می توانند در رقابت انتخاباتی شرکت کنند 
و در روز ۱۱ اسفند شانس خود را بیازمایند. 
کی از این است که از میان ۵  شنیده ها حا
نامزد ریاست فدراسیون فوتبال، دو نامزد 
شرایط شان احراز نشده و استعلام آنها به 
این  هرچند  می انجامد.  نام شان  حذف 
بتوانند  بلکه  تا  هستند  تلاش  در  نفرات 

گر راهی پیدا  حضورشان را قطعی کنند، اما ا
پیش  که  دارد  وجود  احتمال  این  نشود 
از اعلام فهرست نهایی نامزدها، از ادامه 
رقابت انتخاباتی انصراف دهند. از میان سه 
نامزد دیگر ریاست فدراسیون فوتبال هم که 
درباره شرایط شان استعلام صورت گرفته، با 
اینکه تأییدیه های اولیه را دریافت کرده اند، 
کاندیدا شرایط  گویا در خصوص یک  اما 
و  پیچیده شده است. سوءپیشنه منفی 
داشتن رأی قطعی قضائی وضعیت این نامزد 
ریاست فدراسیون فوتبال را پیچیده کرده 
است. این نامزد ریاست فدراسیون فوتبال 

که پرونده های متعدد قضائی دارد، پس از 
دریافت حکم قطعی از دستگاه قضائی در 
یکی از پرونده هایش، جریمه نقدی را که در 
رأی قاضی پرونده وجود داشته، به حساب 
مربوطه واریز کرده و به نوعی با اجرای احکام 
به درستی حکم اذعان کرده است تا همین 
پرونده به نوعی سوءپیشنه اش را منفی کند. 
گر وضعیت نامزدهای انتخابات فدراسیون  ا
برود و سه  به همین شکل پیش  فوتبال 
نامزد پست ریاست شرایط شان برای حضور 
در انتخابات احراز نشود، باید شاهد یک 

انتخابات دو قطبی باشیم. 

هادی  به  متفاوت  هدیه ای  اهدای 
عامل در یک برنامه تلویزیونی پس از آنکه 
ویدئوی تقطیع شده از آن در فضای مجازی 
کنش های فراوانی  دست به دست شد، با وا
مواجه شده است. انتقادهایی که حالا با 
همراهی رئیس صداوسیما هم همراه شده و 
تولید این صحنه ها را با هر هدف و تحت هر 

عنوانی را خطا دانسته است. 
   ماجرا 

۲۵ دی ماه ـ ویدئویی  عصر سه شنبه ـ 
گزارشگر باسابقه  از حضور هادی عامل، 
کشتی تلویزیون در برنامه »جعبه  سیاه« 
افق سیما منتشر و در شبکه های  شبکه 
کنش این چهره  مجازی پربازدید شد که وا
ورزشی و تلویزیونی را در پی داشت و البته 
نقدهای زیادی را از سوی کاربران شبکه های 
اجتماعی روانه این برنامه کرد. در این برنامه 
بار نخست  گفته خود عامل، برای  که به 
در مرداد ماه پخش شد، مجری به سیاق 
کفن و اعلامیه  معمول به مهمان برنامه، 

کشتی  گزارشگر  و  می دهد  هدیه  ترحیم 
کشورمان هم به وضوح نارضایتی خود را از 
این هدیه ابراز می کند. عامل سه شنبه شب 
گذشته ویدئوی کوتاهی از خودش ضبط و 
منتشر کرد که در آن توضیح می داد عوامل 
برنامه »جعبه سیاه« پیش از پخش به وی 
قول داده بودند که این بخش را از خروجی 
نهایی برنامه حذف می کنند اما این کار را 

انجام ندادند. 
   بازتاب 

کنش های  وا با  ویدئو  دو  این  انتشار 
مواجه  اجتماعی  شبکه های  در  فراوانی 
شد که غالبا نقدهایی به رویکرد این برنامه 
و البته تحسین هادی عامل بابت پاسخ 
در  است.  برنامه  سازندگان  به  بی تعارف 
بعضی  از  نوشته هایی  کنش ها،  وا میان 
برنامه سازان و چهره های شاخص تلویزیون 

نیز دیده می شود. 
برنامه های  مجری   ، رشیدپور رضا   
گفت وگومحور در این زمینه نوشته است: 

گهی ترحیم، آینده نیست! »عاقبت«  کفن و آ
است. عاقبت کسانی که نور را انکار می کنند. 
و  مجری   ، صفاریان پور سیاوش   
برنامه ساز پرسابقه سیما نیز در نقد تندی 
کنون  کید کرده است که تا در این زمینه تا
آنتن  این ، روی  از  نامناسب تر  صحنه ای 
تلویزیون ندیده ! او سپس برای برنامه ساز و 
مدیر پخش و مدیر گروه که مجوز پخش این 

صحنه ها را امضا کرده اند، ابراز تاسف کرد. 
از  ویدئویی  همچنین  گذشته  روز   
، چهره ماندگار  کنش منفی مریم رزاقی آذر وا
پزشکی به این هدیه منتشر شد که در همین 
گرفته بود و از مجری خواسته بود  برنامه 

گهی را پاره کند.  آ
کنش رئیس سازمان     وا

سازمان  رئیس  جبلی،  پیمان  اما 
صداوسیما امروز ـ چهارشنبه ـ در حاشیه 
جلسه هیات دولت با پرسش خبرنگاران 
کید کرد:  درباره این برنامه مواجه شد و تا
بنده نیز در این خصوص تذکر دادم و از نگاه 

بنده این کار با هر هدف و تحت هر عنوانی 
کید کرد: بی سلیقگی بوده که  خطا بود. او تا
اتفاق افتاده است. به شخصه این موضوع را 
نمی پسندم. این برنامه ۵۲ قسمت داشته و 
۵۲ مهمان در آن حضور داشته اند. چند نفر 
از این موضوع دلگیر شدند. من هم تذکر 
دادم. با این شیوه و با هر هدفی تحت هر 

عنوانی این کار اشتباه بود. 
وی در عین حال یادآور شد: این برنامه 
کنون شش  پخش شده و تمام شده است. تا
بار بازپخش شده و این بار ششم بوده که 

مورد توجه قرار گرفته است. 
هادی عامل چهره شناخته شده عرصه 
گزارشگری، سال گذشته نیز در همین ایام با 
شوخی جنجالی مجری تلویزیون مواجه شد 
کنش های منفی زیادی  که در آن زمان نیز وا
را برانگیخت. یوسف تیموری در ویژه برنامه 
یلدای ۱۴۰۲ شبکه سه با تکیه کلام »شیر مادر 
و نان پدر حلالت« هادی عامل شوخی کرد 

که با ناراحتی او همراه بود. 

VAR قطعی شدن برگزاری سوپرجام با
با رفع مشکل به وجود آمده دیدار پرسپولیس و سپاهان با 
کمک داور ویدئویی برگزار خواهد شد. دیدار سوپرجام فوتبال 
ایران از ساعت ۱۵ روز جمعه هفته جاری ۲8 دی ماه بین 
تیم های پرسپولیس و سپاهان برگزار خواهد شد. در آستانه 
این مسابقه خبرهایی منتشر شد مبنی بر اینکه فدراسیون 
باید از فیفا بابت برگزاری این مسابقه با کمک داور ویدئویی 
تأییدیه بگیرد و به همین دلیل برگزاری سوپرجام با VAR در 
هاله ای از ابهام قرار دارد. عدم اعلام اسامی داوران VAR از 
سوی فدراسیون نیز بر این موضوع دامن زد و این در شرایطی 
بود که نام داور این بازی اعلام شده بود. پیگیری های تسنیم 
نشان می دهد که تأییدیه فیفا به فدراسیون فوتبال رسیده 
و این دیدار حساس با کمک داور ویدئویی برگزار می شود و 
موعود بنیادی فر و ایلدروم نیز داوران اتاق VAR هستند. 

قضاوت این بازی برعهده پیام حیدری خواهد بود. 

 هشدار AFC و ۳ خطر بزرگ 
در راه کسب مجوز حرفه ای سرخابی ها

کمیته صدور مجوز حرفه ای باشگاه ها، دیروز )چهارشنبه( 
و  باشگاه ها  وضعیت  آخرین  بررسی  برای  جلسه ای 
استادیوم ها برگزار کرد و در پایان این جلسه مقرر شد در 
هفته آینده نیز جلسه ای مشترک با مدیران عامل و رؤسای 
هیات مدیره دو باشگاه استقلال و پرسپولیس برگزار شود. 
پیگیری تسنیم نشان می دهد بررسی ابتدای کمیته بدوی و 
کی از این است  استیناف صدور مجوز حرفه ای باشگاه ها حا
که برخی باشگاه ها مانند استقلال و پرسپولیس به لحاظ 
ساختار مالی دچار ایرادات اساسی هستند و این موضوع 
می تواند مشکلات جدی برای آنها در راه کسب مجوز حرفه ای 
ایجاد کند. ساختار مالی دو باشگاه استقلال و پرسپولیس 
موضوعی است که کنفدراسیون فوتبال آسیا نیز به آن ورود 
کرده و با ارسال نامه ای به فدراسیون فوتبال و دو باشگاه 
استقلال و پرسپولیس، نسبت به مسائل مالی این دو باشگاه 
هشدار داده است. موضوع زیان انباشته دو باشگاه، عدم 
همخوانی درآمدها و هزینه ها و همچنین موضوع حق پخش 
تلویزیونی ایراداتی است که کنفدراسیون فوتبال آسیا به دو 
باشگاه استقلال و پرسپولیس گرفته است و باید برای سال 
جدید و صدور مجوز حرفه ای، این مشکلات برطرف شود. 
در صورت عدم رفع این ایرادات، حتی بحث صدور مجوز 
حرفه ای استقلال و پرسپولیس برای فصل آینده نیز می تواند 
با مشکل اساسی مواجه و جرائم مالی برای این دو باشگاه در 
نظر گرفته شود. کمیته صدور مجوز حرفه ای باشگاه ها، پس 
از بررسی مدارک، اوایل خرداد ماه سال آینده رأی خود درباره 

مجوز حرفه ای باشگاه ها را صادر خواهد کرد. 

کنش اشجاری به اتهام جادوگری  وا
گر جادو کردم، چرا باختیم؟  ا

کوتاه در فضای مجازی دست به دست شده  ویدئویی 
که بخشی از بازی ایرانجوان بوشهر و نیکاپارس چالوس را 
به تصویر می کشد. در این ویدئو، صحنه پنالتی نیکاپارس 
نمایش داده می شود. جایی که مسئولان نیکاپارس معتقدند 
یکی از بازیکنان ایرانجوان، پشت دروازه، آبی روی زمین 
می ریزد تا مثلاً بازیکن حریف را طلسم کند. در نهایت اما 
گل می شود و نیکاپارس بازی را با  این پنالتی تبدیل به 
نتیجه 3 بر یک می برد. حالا حسن اشجاری که تیمش به 
استفاده از جادو متهم شده ، در گفت وگو با خبرنگار ایرنا، 
اظهار داشت: بهتر است تیم حریف ابتدا صحنه منجر به 
گر پنالتی درست بود، هر اتهامی  خطای پنالتی را منتشر کند. ا
دل شان خواست به من بزنند. از نظر من، داور لطف کرد 
گر من جادو  و برای تیم حریف پنالتی گرفت. ضمن اینکه ا
می کردم، چطور هم پنالتی تبدیل به گل شد و هم بازی را 
3 بر یک باختیم؟ اشجاری ادامه داد: دروازه بان ذخیره ما 
، نزدیک شدن  برای گلر اصلی مان آب برد. قصد او از این کار
به دروازه بان ما و راهنمایی او برای تشخیص جهت پنالتی 
گرد سابق  بود. چون پنالتی زن، وحید امانی نام داشت که شا
کید می کنم، حرکت گلر ذخیره ما فقط برای  من بود. باز هم تأ

راهنمایی دروازه بان تیم مان بود. 

گر قهرمانی های سیتی را    کلوپ: ا
پس بگیرند،  به  همه   مایورکا     می دهم!

لیورپول در دوران حضور یورگن کلوپ، سرمربی آلمانی 
یک بار در فصل ۲۰۱8- ۲۰۱۹ و یک بار هم در فصل ۲۰۲۱- 
گردان پپ گواردیولا، سرمربی سیتی  ۲۰۲۲ قهرمانی را به شا
گذار و به رتبه دوم بسنده کرد. لیگ برتر انگلیس در فوریه  وا
۲۰۲3 سیتیزن ها را در ۱۱۵ فقره اتهام مرتبط با نقض مقررات 
مالی حد فاصل سال های ۲۰۰۹ تا ۲۰۱8 جهت تحقیقات به 
کمیسیونی مستقل ارجاع داد. کلوپ در نخستین حضورش 
در جمع رسانه ها به عنوان مسئول توسعه باشگاه های 
کنش  تحت اختیار شرکت »ردبول«، به سوالی درباره وا
احتمالی اش به محکومیت سیتی و حذف قهرمانی های 
لیگ جزیره از فهرست عناوین این تیم پاسخ داد. سرمربی 
کنون در مایورکای اسپانیا در حال بازسازی  آلمانی که هم ا
عمارتش است، دراین باره گفت: وقتی که لیورپول را ترک 
کردم، درباره این مسأله حرف زدم. مدت زیادی در مایورکا 
گر  اقامت نداشته ام، چون همیشه در سفر هستم، اما ا
چنین اتفاقی بیفتد، به همه گفتم؛ »یک پرواز به مایورکا رزرو 
کنید. جشن و سور مهمان من! در باغ شخصی ام هم جشن 
خودمانی برگزار خواهیم کرد!« وی اضافه کرد که در جریان 
جزئیات جلسه رسیدگی به اتهامات سیتی نیست و نمی داند 
که رای نهایی چه زمانی صادر می شود. ترنت الکساندر 
بازیکنی  سه  فن دایک  ویرجیل  و  صلاح  محمد  آرنولد، 
هستند که در پایان فصل بازیکن آزاد خواهند بود و آرنه 
اشلوت، جانشین کلوپ در لیورپول همواره در نشست های 
مطبوعاتی مجبور به پاسخگویی درباره آینده آنهاست. کلوپ 
درباره حرف وحدیث هایی که درباره قرارداد این سه بازیکن 
کلیدی لیورپول مطرح شده است نیز گفت: خیلی خوشحالم 
که دیگر مسئولیت ندارم و در شرایطی نیستم که هر هفته 
به این سوالات پاسخ دهم. دوست دارم قرارداد هر سه نفر 
تمدید شود. آنها مرا در جریان ماجراها قرار نمی دهند. اما 
وقتی فن دایک دوست دارد در اواخر فوتبالش برای نیویورک 

بازی کند، من هم با آغوش باز از او استقبال خواهم کرد. 

بازتاب هدیه جنجالی هادی عامل! 


